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Protokół Nr V/07 
sesji Rady Miejskiej w Czempiniu  

odbytej w dniu 26 lutego 2007 roku o godzinie 16.00 
w Urzędzie Gminy w Czempiniu  

 
 

 
Obrady rozpoczęto w dniu 26 lutego 2007 roku o godzinie 16.00. 
Obrady zakończono w dniu 26 lutego 2007 roku o godzinie 17.30.  
W V sesji Rady Miejskiej udział wzięło 14 radnych. 
Ponadto, uczestniczyli w niej: 

• Burmistrz Gminy Czempiń – Dorota Krystyna Lew; 
• Zastępca Burmistrza Gminy Czempiń – Jan Kaźmierczak; 
• Skarbnik Gminy Czempiń Agata Cichocka – Augustyniak; 
• Radca prawny – Ewa KsiąŜkiewicz; 
• Radny Powiatu Kościańskiego – Karol Malicki; 
• Radny Powiatu Kościańskiego – Józef Świątkiewicz; 
• Dyrektorzy Gminnych Jednostek Organizacyjnych, 
• Kierownicy Referatów Urzędu Gminy w Czempiniu,  
• Dariusz Piotrowski – Kierownik Posterunku Policji w Czempiniu 
• Sołtysi i Przewodniczący Zarządu Osiedla w Czempiniu, 
• Dziennikarze, 
• Mieszkańcy gminy Czempiń. 

 
Do punktu 1 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz w dniu 26 lutego 2007 
roku o godzinie 16.00 otworzył V sesję Rady Miejskiej i po powitaniu radnych oraz gości 
oświadczył, Ŝe zgodnie z listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Do punktu 2 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe radni 
Rady Miejskiej w Czempiniu otrzymali porządek obrad V sesji wraz z zaproszeniem oraz Ŝe 
na jego ręce wpłynął wniosek Burmistrz Gminy Czempiń o wprowadzenie do porządku V 
sesji punktu: „Podjęcie uchwały o zmianie uchwały Nr III/18/06 Rady Miejskiej w Czempiniu 
z dnia 28 grudnia 2006 roku w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych gminy Czempiń na 2007 rok”.  
Wniosek stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych jednogłośnie wprowadziła 
punkt: „Podj ęcie uchwały o zmianie uchwały Nr III/18/06 Rady Miejskiej                     
w Czempiniu z dnia 28 grudnia 2006 roku w sprawie Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwi ązywania Problemów Alkoholowych gminy Czempiń na 2007 
rok”.  w punkcie 9 a porządku obrad V sesji Rady Miejskiej w Czempiniu.   
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Wobec powyŜszej zmiany porządek obrad V sesji Rady Miejskiej w Czempiniu, 
który przedstawiał się w sposób następujący: 

1. Otwarcie obrad.  
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu IV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu. 
4.    Interpelacje i zapytania radnych.  
5. Okolicznościowe podziękowanie dla kończących kadencję Sołtysów Gminy Czempiń. 
6.    Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy Czempiń na 2007 rok.  
7.    Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, leśnego i od 

nieruchomości w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości 
wynagrodzenia za inkaso.  

8.    Podjęcie uchwały w sprawie obniŜenia wysokości wskaźników procentowych 
określających wysokość dodatku mieszkaniowego.   

9.    Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie umowy i jej zabezpieczenie 
w formie „weksla in blanco”.  

9a. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały Nr III/18/06 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 
28 grudnia 2006 roku w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych gminy Czempiń na 2007 rok 

10. Przedstawienie planów pracy na 2007 rok: 
� Komisji Finansów i BudŜetu oraz Spraw Socjalnych; 
� Komisji Rolnictwa, Działalności Gospodarczej, Prawa i Porządku Publicznego, 

Ochrony Środowiska oraz Budownictwa i Spraw Komunalnych; 
� Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia. 

11. Informacja z działalności Burmistrza Gminy Czempiń w okresie międzysesyjnym. 
12. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  
13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  
14. Wolne głosy i wnioski.  
15.  Zakończenie sesji.  
 

Do punktu 3 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz poinformował 
zebranych, Ŝe zapoznał się protokołem z IV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu i uznał, Ŝe jest 
on zgodny z przebiegiem IV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Przemysław Sztukowski 
poinformował zebranych, Ŝe zapoznał się protokołem z IV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu, 
który jest zgodny z przebiegiem IV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu i wniósł o przyjęcie go 
przez Radę Miejską w Czempiniu bez odczytania.  

 
Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych jednogłośnie przyjęła protokół 
z IV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu odbytej w dniu 12 stycznia 2007 roku.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz powitał na V sesji Rady 
Miejskiej w Czempiniu Zastępcę Burmistrza Gminy Czempiń Jana Kaźmierczaka, który 
poprosił o zabranie głosu. 
 
Zastępca Burmistrza Gminy Czempiń Jan Kaźmierczak poinformował, Ŝe od dnia 1 lutego 
2007 roku pełni funkcję Zastępcy Burmistrza. Jan Kaźmierczak poinformował, Ŝe urodził się 
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w 1960 roku, a pracę zawodową rozpoczął w Kombinacie PGR Manieczki u Dyrektora 
Bajera; w 1996 roku rozpoczął pełnienie funkcji Kierownika w zakładzie w Grzybnie, zaś 
funkcję Zastępcy Burmistrza objął odchodząc ze stanowiska nauczyciela przedmiotów 
zawodowych w technikum w Grzybnie. Jan Kaźmierczak poinformował, Ŝe jest absolwentem 
Akademii Rolniczej w Poznaniu; ukończył równieŜ Kurs Przygotowania Pedagogicznego; 
Kurs Pedagogiki Opiekuńczo – Wychowawczej; Szkolenie Maklerów Giełd Towarowych; 
podstawy agrobiznesu; kursy kwalifikacyjne związane z prowadzeniem gospodarstw 
ekologicznych i prowadzeniem gospodarstw w warunkach Unii Europejskiej, jak równieŜ 
kurs komputerowy. Jan Kaźmierczak wyraził nadzieję, Ŝe zdobyte przez niego doświadczenie 
będzie procentowało dla dobra gminy.          

 
Do punktu 4 porządku obrad: 
 
Interpelacje i zapytania zgłosiło 7 radnych: 
 

1. Radny Stanisław Owsianny: w sprawach:  
� usunięcia dziur w jezdni na ulicy Spółdzielców w Czempiniu, które powstały 

przy przekopie kanalizacji i zagraŜają bezpieczeństwu ruchu; 
� usunięcia drzewa przy posesji nr 1 przy ulicy Kościańskie Przedmieście                    

w Czempiniu, poniewaŜ stanowi ono zagroŜenie dla pieszych i samochodów 
oczekujących na przejazd przez tory kolejowe; 

2. Radny Piotr Wojciechowski w sprawach: 
� wystąpienia do odpowiedniego zarządcy drogi o usunięcie kolein w drodze nr             

A 5 w Jarogniewicach, poniewaŜ zastyga w nich woda, co jest uciąŜliwe dla 
mieszkańców okolicznych posesji, poniewaŜ w wyniku wjeŜdŜania przez 
samochody w te koleiny zanieczyszczane są ich posesje i płoty; 

� wystąpienia do Zarządu Dróg Powiatowych w Kościanie o dokonanie podcięcia 
gałęzi drzew przy ulicy Ogrodowej w Jarogniewicach, poniewaŜ w momencie 
wypuszczenia przez nie liści zasłonią one zamontowane lampy i nie będzie 
odpowiedniego efektu oświetlenia;  

3. Radny Aleksander Wieliński w sprawach: 
� usunięcia suchego drzewa przy posesji Pana Marciniaka, poniewaŜ przeszkadza 

ono w przejściu chodnikiem; 
� zamontowania lampy oświetleniowej na krzyŜówce ulicy Polnej i Słowackiego 

w Czempiniu, przy tzw. „zdrojkach”, poniewaŜ w miejscu tym przebywa wiele 
osób w porze wieczornej.   

4.  Radny Jerzy KrzyŜostaniak w sprawach: 
� dokonania odwodnienia rowu przy drodze powiatowej w Gorzycach                      

w kierunku zakładu RKS, poniewaŜ brak takowego powoduje, Ŝe woda przelewa 
się przez drogę; 

� wymiany skorodowanego znaku: „Ustąp pierwszeństwa przejazdu” znajdującego 
się przy wyjeździe z Borowa - przy posesji nr 1 - na drogę Czempiń – Gorzyce; 

� udzielenia odpowiedzi na pytanie, jakie będą dalsze losy przystanku 
autobusowego w Nowym Borówku – czy będzie to remont, którego przystanek 
wymaga, czy teŜ rozbiórka.   

5. Radny Władysław Matysiak w sprawach: 
� moŜliwości przekazania działki znajdującej się na terenie wsi Srocko Wielkie na 

potrzeby rady sołeckiej lub Ochotniczej StraŜy PoŜarnej i określenie moŜliwości 
jej zabudowy; 
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� wystąpienia do Zarządu Dróg Powiatowych w Kościanie o dokonanie 
kapitalnego remontu drogi powiatowej Piechanin – Srocko Wielkie; 

� przycięcie konarów topoli w Piechaninie;  
6. Radny Wojciech Adamski w sprawach: 

� zapytania, jaka jest decyzja w sprawie terenów zielonych na Osiedlu Przylesie, 
poniewaŜ Zarząd Osiedla miał w planach pobudowanie boiska do gry w kosza, 
jednakŜe poprzednia Rada uchwaliła zamianę terenów zielonych na Osiedlu 
Przylesie na działkę budowlaną; przez ten teren jednak przechodzi główny 
rurociąg wodny zaś Zarząd Osiedla wskazuje, Ŝe nie jest sensowne przekładanie 
tegoŜ rurociągu. Radny Wojciech Adamski poprosił o udzielenie odpowiedzi na 
to pytanie, poniewaŜ jej brak blokuje prace Zarządu Osiedla w tej kwestii; 

� poprosił o zorganizowanie spotkania zainteresowanych stron w związku                 
z realizacją zagospodarowania terenów zielonych – od banku do stadionu 
wzdłuŜ Olszynki. NaleŜy odpowiedzieć, czy takie działania są moŜliwe do 
przeprowadzenia, poniewaŜ wiosna jest okresem nasadzeń drzew i krzewów              
i pierwszych nasadzeń moŜna by dokonać w najbliŜszym czasie; 

7. Radny Przemysław Sztukowski w sprawie wyrównania i utwardzenia wjazdu w ulicę 
Wspólną z ulicy Kolejowej od strony miasta; stan nawierzchni ulicy Wspólnej po 
ostatnich opadach jest bardzo zły. Radny Przemysław Sztukowski przypomniał, Ŝe              
w 2006 roku inicjował zakup grubego kruszywa na utwardzenie ulicy, ale pojawił się 
zamiar utwardzenia ulicy płytami betonowymi. Radny Przemysław Sztukowski poprosił 
o podjęcie działania, na które zadeklarował częściowe wsparcie finansowe. 

 
Do punktu 5 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz pogratulował wyboru 
obecnym podczas V sesji Rady Miejskiej w Czempiniu nowowybranym sołtysom i Ŝyczył 
owocnej pracy na rzecz lokalnego środowiska oraz podziękował sołtysom, którzy zakończyli 
kadencję za włoŜony w swoją pracę trud, za poświęcenie swojego drogocennego czasu dla 
społeczności lokalnej.  
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew przedstawiła nowych sołtysów, którzy 
zostali wybrani podczas wyborów w następujących sołectwach: 

� Sołtys Nowego Gołębina – Augustyn Jurga; 
� Sołtys Piotrowa Pierwszego – Julita Nowicka; 
� Sołtys Bieczyn – Jerzy Sroczyński; 
� Sołtys Borowa – Dariusz Marciniak; 
� Sołtys Starego Gołębina – Bernadeta Pawlikowska; 
� Sołtys Piotrkowic – Marek Bucher.  

Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe osoby, które przestały 
piastować funkcję sołtysa zostały zaproszone na V sesję Rady Miejskiej w Czempiniu, 
jednakŜe z zaproszenia skorzystały tylko trzy spośród siedmiu osób.  
 

Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew wraz z Przewodniczącym 
Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztofem Sankiewiczem wręczyli 
okolicznościowe grawertony z podziękowaniami ustępującym sołtysom: 
Pani Jadwidze Cwojdzińskiej – byłej Sołtys Starego Gołębina; 
Panu Tadeuszowi Jakóbowi – byłemu Sołtysowi Piotrowa Pierwszego; 
Panu Stanisławowi Siejkowi – byłemu Sołtysowi Nowego Gołębina, który funkcj ę 
swoją pełnił przez trzydzieści dwa lata. 
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Pan Marian Wojciechowski – Sołtys Betkowa złoŜył podziękowania dla byłych sołtysów 
Gminy Czempiń, którzy sumiennie pracowali dla dobra swoich mieszkańców i gminy 
Czempiń. Pan Marian Wojciechowski podkreślił, Ŝe wszyscy sołtysi powinni pracować dla 
dobra gminy. Pan Marian Wojciechowski złoŜył podziękowania dla najstarszego Sołtysa – 
Pana Stanisława Siejka, który wspomagał swoich młodszych kolegów radą.     
   
Do punktu 6 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy Czempiń na 2007 rok 
przedstawionego wraz uzasadnieniem przez Skarbnik Gminy Czempiń Agatę Cichocką – 
Augustyniak: 
 
Przewodnicząca Komisji Finansów i BudŜetu oraz Spraw Socjalnych Rady Miejskiej            
w Czempiniu radna ElŜbieta Grygier poinformowała, Ŝe Komisja zapoznała się                             
z proponowanymi zmianami do budŜetu gminy Czempiń na 2007 rok i po dokonaniu ich 
analizy, nie wnosi uwag do projektu i prosi o jego podjęcie przez Radę Miejską w Czempiniu.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr V/26/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 26 lutego 2007 roku              
w sprawie zmian w budŜecie gminy Czempiń na 2007 rok przedstawioną wraz            
z uzasadnieniem przez Skarbnik Gminy Czempiń Agatę Cichocką – 
Augustyniak.  
Uchwała stanowi załącznik nr  3 do niniejszego protokołu.  
 

Do punktu 7 porządku obrad: 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr V/27/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 26 lutego 2007 roku              
w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości               
w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości 
wynagrodzenia za inkaso przedstawioną przez Skarbnik Gminy Czempiń Agatę 
Cichocką – Augustyniak.  
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
 

Do punktu 8 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie obniŜenia wysokości wskaźników procentowych 
określających wysokość dodatku mieszkaniowego przedstawionego wraz z uzasadnieniem 
przez Podinspektor Referatu Inwestycji i Infrastruktury Technicznej Urzędu Gminy                    
w Czempiniu Marzenę Stam:  
 
Przewodniczący Doraźnej Komisji Mieszkaniowej Rady Miejskiej w Czempiniu radny Jacek 
Jaśkowiak poinformował, Ŝe Komisja pracowała nad przedłoŜonym projektem uchwały i nie 
wnosi do niego uwag.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr V/28/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 26 lutego 2007 roku              
w sprawie obniŜenia wysokości wskaźników procentowych określających 
wysokość dodatku mieszkaniowego przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez 
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Podinspektor Referatu Inwestycji i Infrastruktury T echnicznej Urzędu Gminy             
w Czempiniu Marzenę Stam:  
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 
Do punktu 9 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie umowy i jej zabezpieczenie              
w formie „weksla in blanco” przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Burmistrz Gminy 
Czempiń Dorotę Krystynę Lew:  
 
Przewodnicząca Komisji Finansów i BudŜetu oraz Spraw Socjalnych Rady Miejskiej            
w Czempiniu radna ElŜbieta Grygier poinformowała, Ŝe Komisja zapoznała się                             
z projektem uchwały, nie wnosi uwag do projektu i prosi o jego podjęcie przez Radę Miejską 
w Czempiniu.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr V/29/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 26 lutego 2007 roku              
w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie umowy i jej zabezpieczenie w formie 
„weksla in blanco” przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Burmistrz Gminy 
Czempiń Dorotę Krystyn ę Lew 
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
 

Do punktu 9 a porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały o zmianie uchwały Nr III/18/06 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 28 
grudnia 2006 roku w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych gminy Czempiń na 2007 rok przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorotę Krystynę Lew, Burmistrz poinformowała, Ŝe koszt 
przeprowadzenia programu w jednej klasie wyniesie 680 zł, będzie on realizowany przez trzy 
miesiące w dziesięciu klasach i w jego ramach będą odbywały się spotkania z rodzicami                  
i uczniami. Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe po zakończeniu programu zostanie 
przedstawione sprawozdanie.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr V/30/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 26 lutego 2007 roku              
o zmianie uchwały Nr III/18/06 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 28 grudnia 
2006 roku w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych gminy Czempiń na 2007 rok przedstawioną wraz                      
z uzasadnieniem przez Burmistrz Gminy Czempiń Dorotę Krystyn ę Lew 
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  
 

Do punktu 10 porządku obrad: 
 
Plan pracy Komisji Finansów i BudŜetu oraz Spraw Socjalnych na 2007 rok przedstawiła jej 
Przewodnicząca radna ElŜbieta Grygier.  
Plan stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  
 
Plan pracy Komisji Rolnictwa, Działalności Gospodarczej, Prawa i Porządku Publicznego, 
Ochrony Środowiska oraz Budownictwa i Spraw Komunalnych na 2007 rok przedstawił jej 
Przewodniczący radny Włodzimierz Kuciak.   
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Plan stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  
 

Plan pracy Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia na 2007 rok przedstawił jej 
Przewodniczący radny Aleksander Wieliński.  
Plan stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  
 
Do punktu 11 porządku obrad: 
 
Do przedstawionej na piśmie przez Burmistrza Gminy Czempiń informacji                               
z działalności w okresie międzysesyjnym oraz wykazu zarządzeń, które stanowią załączniki 
nr 11 i 12 do niniejszego protokołu uwag nie wniesiono.  
 
Do punktu 12 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe  
w okresie międzysesyjnym: 

1. uczestniczył w dwudniowym szkoleniu dla Przewodniczących Rad zorganizowanym 
przez Wielkopolski Ośrodek Kształcenia i Studiów Samorządowych; 

2. uczestniczył w zebraniu wiejskim w Starym Gołębinie; 
3. uczestniczył w złoŜeniu wiązanek kwiatów w Gorzycach i Czempiniu z okazji 

rocznicy śmierci Floriana Marciniaka; 
4. uczestniczył w spotkaniu udziałowców Samorządowego Funduszu Poręczeń 

Kredytowych w Gostyniu; 
5. do Rady Miejskiej w Czempiniu wpłynęły pisma: 

� Pismo Doraźnej Komisji Mieszkaniowej z dnia 19 stycznia 2007 roku, które 
stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu oraz odpowiedź Burmistrz 
Gminy Czempiń z dnia 9 lutego 2007 roku, która stanowi załącznik nr 14 do 
niniejszego protokołu; 

� Pismo Pana Dariusza Kornatowskiego z dnia 31 stycznia 2007 roku w sprawie 
uzupełnienia oświetlenia we wsi Betkowo, które stanowi załącznik nr 15 do 
niniejszego protokołu; 

� Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Czempiniu 
za 2006 rok z dnia 29 stycznia 2007 roku, które stanowi załącznik nr 16 do 
niniejszego protokołu; 

� Sprawozdanie z działalności artystycznej Czempińskiego Towarzystwa 
Śpiewaczego „HARFA” za 2006 rok, które stanowi załącznik nr 17 do 
niniejszego protokołu; 

� Pismo mieszkańców budynku przy ulicy Gruszkowej 1 w kwestii ogrzewania 
tegoŜ budynku, które stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.  

 
Do punktu 13 porządku obrad:  
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew udzieliła odpowiedzi na interpelacje                  
i zapytania radnych: 

1. Radnego Stanisława Owsiannego:  
� Burmistrz wskazała, Ŝe nie była na ulicy Spółdzielców budowana nowa 

kanalizacja, ale usuwano usterkę i zlecenie uzupełnienia tych ubytków zostało 
przekazane do Zakładu Gospodarki Komunalnej w Czempiniu, a prace 
rozpoczną się w najbliŜszych dniach; 
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� sprawa wycięcia drzewa zostanie przekazana do odpowiedniego Referatu 
Urzędu Gminy w Czempiniu; 

2.  Radnego Piotra Wojciechowskiego: 
� sprawy usunięcia kolein na drodze oraz przycięcia gałęzi zostały przekazane 

do Referatu Urzędu Gminy w Czempiniu, poniewaŜ takie same wnioski 
złoŜono podczas zebrania wiejskiego; 

3. Radnego Aleksandra Wielińskiego: 
� sprawa wycięcia drzewa zostanie przekazana do odpowiedniego Referatu 

Urzędu Gminy w Czempiniu; 
� lampa oświetleniowa zostanie zamontowana podczas II etapu modernizacji 

oświetlenia na terenie gminy Czempiń; Burmistrz Dorota Krystyna Lew 
poinformowała, Ŝe 15 marca 2007 roku będzie odbiór pierwszego etapu 
modernizacji oświetlenia; podczas którego wpłynęło wiele wniosków od 
mieszkańców, dlatego teŜ Zakład Oświetlenia Drogowego dokona równieŜ II 
etapu modernizacji na przełomie lipca i sierpnia 2007 roku, zaś o realizacji 
wniosków mieszkańców zostaną powiadomieni radni Rady Miejskiej                    
w Czempiniu;  

4. Radnego Jerzego KrzyŜostaniaka:  
� sprawa odwodnienia rowu w Gorzycach została przekazana w dniu 19 lutego 

2007 roku Wicestaroście powiatu kościańskiego i będzie zrealizowana 
pozytywnie; 

� sprawa wymiany znaku zostanie przekazana do realizacji przez Referat 
Inwestycji i Infrastruktury Technicznej Urzędu Gminy w Czempiniu; 

� przystanek w Nowym Borówku jest przeznaczony do rozbiórki, poniewaŜ 
pozostaje on w gestii gminy, zaś przystanki PKS – u są oznakowane słupkiem 
z tabliczką.  

5. Radnego Władysława Matysiaka: 
� odpowiedź w sprawie działki zostanie udzielona na piśmie; 
� kwestia remontu drogi poruszana była na zebraniu wiejskim, jak równieŜ 

sprawa przycięcia gałęzi i są w trakcie przygotowywania pisma do 
odpowiedniego zarządcy drogi;  

6. Radnego Wojciecha Adamskiego:  
� na interpelację w sprawie działki na osiedlu Przylesie zostanie udzielona 

pisemna odpowiedź; 
� w sprawie terenów zielonych w Czempiniu – Burmistrz Dorota Krystyna Lew 

poinformowała, Ŝe jest w planach przygotowanie programu rewitalizacji 
miasta, w skład którego weszłaby równieŜ kwestia zagospodarowania terenów 
zielonych, w tym ciągu spacerowego od banku do stadionu. Burmistrz Dorota 
Krystyna Lew wskazała, Ŝe plan rewitalizacji zostanie przygotowany przez 
projektanta z uprawnieniami i będzie dotyczył przede wszystkim 
„wyprowadzenia” z Rynku stacji benzynowej i wówczas moŜe zostać równieŜ 
uregulowana kwestia, o której mówi radny Wojciech Adamski. Burmistrz 
Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe na wykonanie tak zaprojektowanego planu 
rewitalizacji istnieje moŜliwość pozyskania środków z Unii Europejskiej. 
Jednocześnie, Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe spotkanie 
proponowane przez radnego Wojciecha Adamskiego moŜe zostać 
zorganizowane.    

7. Radnego Przemysława Sztukowskiego: w sprawie utwardzenia wjazdu na ulicę 
Wspólną – Burmistrz poprosiła o kontakt radnego z Referatem Inwestycji                            
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i Infrastruktury Technicznej Urzędu Gminy w Czempiniu, celem omówienia tej 
kwestii.  

 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe do Urzędu Gminy  
Czempiniu wpłynęła informacja Komendanta Powiatowego Policji w Kościanie z całorocznej 
pracy, zaś szczegółowo zostanie ona omówiona podczas najbliŜszej sesji Rady Miejskiej                
w Czempiniu, w której swój udział zadeklarował Komendant Powiatowy Policji w Kościanie 
– Henryk Kasiński.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe 
sprawozdanie, o którym mowa znajduje się równieŜ do wglądu w biurze Rady Miejskiej              
w Czempiniu.  
 
Radny Wojciech Adamski wskazał, Ŝe kilka lat temu został opracowany plan 
zagospodarowania odcinka od ulicy Chłapowskiego do Banku Spółdzielczego w Czempiniu, 
na który wydano pieniądze w związku z koncepcją przeniesienia targowiska. Radny Wojciech 
Adamski zaapelował, aby nie tracić czasu i podejmować konkretne kroki celem realizacji 
tegoŜ planu.  
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew podkreśliła, Ŝe w Urzędzie Gminy                   
w Czempiniu nie ma projektu targowiska, ale jedynie koncepcja, co nie jest równoznaczne            
z projektem.  
 
Radny Stanisław Owsianny zauwaŜył, Ŝe kosztami remontu ulicy Spółdzielców powinna być 
obciąŜona firma dokonująca usunięcia usterki.   
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe podczas usuwania usterki 
okazało się, Ŝe konieczne jest przekopywanie przez asfalt, którego nie przewidywano                    
w planach prac, dlatego teŜ sprawa ta została przekazana do realizacji do Zakładu Gospodarki 
Komunalnej.   
 
Radny Aleksander Wieliński wskazał, Ŝe w związku z II etapem modernizacji oświetlenia na 
terenie gminy byłaby konieczność załoŜenia jeszcze trzech lamp w jego okręgu wyborczym, 
jednakŜe nie są zamontowane w tych miejscach słupy. Radny Aleksander Wieliński wskazał, 
Ŝe moŜna by było dokonać uzupełnienia tegoŜ oświetlenia.  
Radny Aleksander Wieliński wskazał, Ŝe ciąg spacerowy, o którym mówi radny Wojciech 
Adamski moŜna by równieŜ przedłuŜyć jeszcze w kierunku ulicy Gruszkowej w Czempiniu.  
Radny Aleksander Wieliński zwrócił uwagę na konieczność zajęcia się stanem dróg po 
mijającej zimie.  
 
Do punktu 14 porządku obrad: 
 
Radny Wojciech Adamski wskazał, Ŝe podczas wyborów zarządów osiedli w Czempiniu 
„frekwencja liczebna mieszkańców była Ŝenująca” i dlatego zwrócił uwagę na informację na 
ten temat. Zdaniem radnego Wojciecha Adamskiego w odniesieniu do Rynku: „Ŝaden 
mieszkaniec tego rejonu, gdzie były wybory do samorządu, nigdzie nie było informacji                   
o takich wyborach”. Radny Wojciech Adamski wskazał, Ŝe uwaga ta ma zostać wykorzystana 
w przyszłości i informacja dla mieszkańców musiałaby być „bardziej agresywna”.   
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Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe od 16 stycznia 2007 
roku do dnia 13 lutego 2007 roku zostało zorganizowanych 25 zebrań, z czego 22 odbyły się 
w sołectwach i 3 na terenie miasta Czempinia. Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna 
Lew poinformowała, Ŝe tylko w dwóch sołectwach zaistniała konieczność odbycia zebrania  
w drugim terminie, z uwagi na fakt, iŜ na zebranie nie przybyło co najmniej 10 % 
mieszkańców. Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew podkreśliła, Ŝe                            
w pozostałych sołectwach frekwencja była zadawalająca i dochodziła nawet do 60%, 
poniewaŜ mieszkańcy wsi zainteresowali się tym, co dzieje się w gminie i w sołectwie. 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe bardzo szeroka odpowiedź na 
temat organizacji zebrań na terenie miasta Czempiń została opublikowana na stronie 
internetowej Czempinia, poniewaŜ jeden z internautów zarzucił Urzędowi Gminy, iŜ jest 
odpowiedzialny za niską frekwencję podczas zebrań. Burmistrz Gminy Czempiń Dorota 
Krystyna Lew podkreśliła, Ŝe informacji na temat zebrań było dość duŜo, jednakŜe taka była 
wola mieszkańców, poniewaŜ z rozmów z nimi wynikało, Ŝe sami zdecydowali, Ŝe na 
zebrania nie przyjdą. Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew podkreśliła, Ŝe tak 
niska frekwencja podczas zebrań w mieście nie wynika ze złej informacji, ale z  powodu 
braku zainteresowania tym, co dzieje się w gminie. Burmistrz Gminy Czempiń Dorota 
Krystyna Lew wskazała, Ŝe informacja z internetu zostanie przedrukowana i dostarczona 
radnemu Wojciechowi Adamskiemu. Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew 
poinformowała, Ŝe kolejne zebrania zostaną zorganizowane przy okazji wyborów czterech 
zarządów osiedli w 2008 roku, które obecnie funkcjonują na terenie Czempinia. 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew podkreśliła, Ŝe podczas wyborów w roku 
2004 w osiedlach, które nie mają do dnia dzisiejszego władz, sytuacja była bardzo podobna, 
czyli zabrakło zainteresowania tymi wyborami.  
 
 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad V sesji Rady Miejskiej w Czempiniu Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz zamknął posiedzenie.  
 
 
 
                                                                                            Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Czempiniu 
/-/ Krzysztof Sankiewicz 

 
Protokołował: 
Podinspektor 
mgr Magdalena Głucha  
 
 
  
 
 
 
 
 


